
 

 

 

 

 

 

 16.6.2020 פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צור יצחק

 

 ישיבת ועד פתוחה 

יו"ר הועד, אמיר סגינהור, מיכל פסקל, עמוס    -יו"ר המנהלת, נמרוד שושני    -מורן סלע אברהם    נוכחים:

הראל איש, נטע סהר  חכמוב, מריאנו פטיסינסקי, יעל זית, יעל אדלר, לימור ממרן טובול, ארז דגן, דנה  

 מנהלת תפעול.  -

 

יו"ר וועדת נוער, דנה הראל    -הצגת חברות הוועד החדשות: יעל זית    נמרוד שושני:  -עדכון יו"ר הועד  

 יו"ר יוזמות חברתיות. -וועדת חינוך, לימור ממרן טובול  -איש 

שלום נגר. נקודת השיטור   -בתחום המשמר האזרחי מונה שוטר קהילתי ליישוב   בטחון:  -עמוס חכמוב  

מבנה צריך לעבור ביקורת ולקבל אישור יושבת במבנה המשמר האזרחי מאחורי המרכז הקהילתי. ה

וכו',   תלונות  רישום,  פעולות  ולבצע  מראש  בתיאום  השיטור  לנקודת  לגשת  יוכלו  נגישות. התושבים 

המ לתחנת  לגשת  ויסייע   שטרה.במקום  המתנדבים  עם  פעולה  בשיתוף  יעבוד  הקהילתי  השוטר 

אך יש לתאם   16:00  -   7:30ה בשעות  -שעות נקודת השיטור יהיו בימים א בהגברת ההתנדבות ביישוב.

י הגעה מראש. קח על עצמו את נושא סיירות ההורים ובני הנוער על מנת לנסות  יהשוטר הקהילתי 

כחלק מתפקידו ייתן השוטר  בני הנוער ביישוב על נוכחות משטרתית(.ולשדרג את התחום )ללא ידיעת  

 משטרה וקהילה. -הקהילתי סדרת הרצאות לבני הנוער שעוסקות ביחסי נוער 

מצלמות    41הסתיים ויש כיום    הפרויקט המצלמות ברחבי היישוב,    לפרויקט אנו נמצאים בשנה הרביעית  

בטחון וניתן להיעזר בהן במקרים שונים. המצלמות שפרוסות ברחבי היישוב אשר מסייעות לתחושת ה

מכסות שטח נרחב מאוד ומאפשרות לאנשי הביטחון ביישוב להיות נגישים לכל המקומות הרלוונטיים  

 בתחום הבטחון. 

, הרכב כרגע תקול ואנו בתהליך לרכישת  22:00-6:00ישנו רכב סייר אשר מסתובב כל לילה בין השעות  

 רכב חלופי. 

שירותים חדשים,    -ה בוצעו עבודות שדרוג בעמדת השמירה בכניסה ליישוב לרווחת השומרים  לאחרונ

 צל, מאווררים ועוד. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 פיתוח סביבה: -רז דגן א

העסקנו אדריכל נוף שבנה תוכנית מפורטת   עליהן עבדנו ועדיין עובדים.  2020הוגדרו מטרות לשנת  

 רב   א לייצר שתילה רב שנתית, איכותית, שתחזיק זמןיה  הפרויקטלשתילה ברחבי היישוב, מטרת  

כולל חידוש שתילות בכיכרות, באיי התנועה לאורך הרחובות, בשדרה   הפרויקט ותוזיל עלויות אחזקה.

  פונג.  קן כושר חדש ושולחנות פינגהיו אזורים "מתים" ביישוב שניצלנו לטובת מת ועוד. 

סומנו שבילי   סימון שבילים ביער, המטרה שבסופו של דבר היער כולו יהיה מסומן ומשולט.  פרויקט החל  

 -ישנה תוכנית לבצע "צור טיול" יישובי   הליכה ביישוב לצורך עידוד הפעילות הגופנית של התושבים.

 ישנם עוד תכנונים רבים בקרוב ויש למה לצפות.  לאור המצב כרגע וההנחיות הקיימות הנושא נדחה.

לפני תחילת הקורונה התקיים אירוע עם מיכל דליות ביישוב. האירוע היה מוצלח   חינוך:  -מיר סגינהור  א

יך בקונספט תושבים. התגובות היו טובות מאוד ועל כן ישנה החלטה להמש  200מאוד והגיעו מעל ל  

היה אמור להתקיים אירוע   ו בעקבות המצב.נהיה לו"ז מתוכנן שנדחה כרגע לצער של הרצאות איכות.

ישנו תכנון  גם אירוע זה כרגע נדחה לצערנו, לא ידוע עדיין מתי יתקיים האירוע.  -לכבוד חודש הספר  

מגנים פרטיים לגני מועצה,  לביצוע הרצאות מעברים שיעסקו בקשיים ודרכי ההתמודדות במעברים  

מטרת ההרצאות הינה לסייע להורים להתמודד עם   מגני מועצה לכיתות א', ומעבר לחטיבת הביניים. 

גם   -לצורך ההרצאות סוכם שיתוף פעולה עם מרצה בכיר בתחום   השינויים והקשיים הצפויים בדרך.

 נושא זה כרגע נדחה.

ישוב עובדים באופן שוטף על שיפור איכות המצב ביישוב,  וועדת החינוך ומינהלת הי  -בתחום הצהרונים  

 ישנה עבודה משותפת עם המחלקה המשפטית והמועצה בתחום זה.

 ממתינים להנחיות בנוגע לקיומו. -טקס התחלות שהיה אמור להתקיים בסוף הקיץ 

  ר מתפטר מתפקידו, כב יובל כהן, מנהל בית הספר "בית חינוך" הודיע שהוא    יו"ר הועד:  -נמרוד שושני  

 חיפושים למנהל חדש.החלו 

מבקש מההורים ביישוב להיות מעורבים בנושא, הילדים בבית הספר    גזבר הועד:  -מריאנו פטיסינסקי  

הנ"ל עברו טלטלות רבות ויש צורך ב"הרמה" של בית הספר, חשוב לו שתהיה מעורבות של היישוב 

 בתחום זה.

נמצאים בתקופת ביניים בה   הקורונה שינתה את כל התמונה בתחום התרבות.   תרבות:   -יעל אדלר  

ישנה תוכנית קיץ מפורטת   מקביל ישנו איסור התקהלות.בהפעילויות למרפסות כבר לא מתאימות, אך  

ישנו תכנון על אירוע קיץ    ומגוונת, תואמת להנחיות הקיימות. התוכנית מותאמת בעיקר לילדי היישוב. 

 . גדול ומושקע



 

 

   

 

 

 

זית  מפגשים    נוער:  -  יעל  בזום,  פעילויות  התקיימו  הקורונה,  בתקופת  רבות  פעילויות  עבר  הנוער 

לפני שבועיים חזרה פעילות הצופים    מצומצמים, הייתה התנדבות עם האזרחים הוותיקים ביישוב ועוד. 

פתוחים. הקיימות.  במרחבים  ההנחיות  את  התואמת  ומלאה  מפורטת  קיץ  תוכנית  ם  אחינוע  ישנה 

צור יגאל לגבי העלייה לחטיבה   -)מנהלת יחידת הנוער( נמצאת בקשר עם יחידת הנוער בכוכב יאיר  

בכוכב יאיר. ישנה עבודה על היכרות מוקדמת ופעילויות בתחום על מנת להקל על התלמידים ביישוב 

 להשתלב שם. 

יצחק    3לפני    יו"ר הועד:  -נמרוד שושני   וועדה העוסקת במעמד המוניציפאלי של צור  שנים הוקמה 

  2018הוועדה הוקפאה בסוף שנת    עם כוכב יאיר או יציאה ממועצת דרום השרון.והאפשרות לאיחוד  

פיתוח היישוב הינו לפני   - גישת היישוב לא השתנתה בנושא    .14.7.20וחודשה לאחרונה. נקבע דיון ב  

היישוב,   30.6.20ב    הכל. עלויות  היישוב במועצה,  יציגו את הסטאטוס של  בו  דיון במועצה    יתקיים 

 תחזוקה שוטפת ועוד. 

הקימו   של הבריכה.  הפרויקטאחרי עשור הוחלט להתחיל ולהניע את    :גזבר הועד  -מריאנו פטיסינסקי  

ש נציגים  הכוללת  היגוי  ועוד.וועדת  כלכלנים  אדריכלים,  של  צוות  ועד,  עובדי  התושבים,  מטרת   ל 

התקיימה כבר   הינה לוודא כי הבריכה לא תהיה גרעונית ואף תניב רווחים ליישוב בכל שנה.  הפרויקט

ישנו שטח ייעודי לבניית    פגישה אחת וכרגע מתקיים דיון עם המועצה לגבי השטח בו תיבנה הבריכה.

ברגע    אנחנו מעוניינים כרגע במיקום אחר ומנסים לעבוד על זה בשיתוף עם המועצה.הבריכה אבל  

הבריכה   רוב העבודה תהיה באישורים במוסדות השונים.  -ונגיע להסכמים נצא לדרך    יוסדרשהנושא  

בישוב.  ולשחיינים  שחייה  לקורסי  מיועדים  שיהיו  מסלולים  שני  עם  ברובה  רדודה  להיות   מתוכננת 

החשיבה היא לבנות קודם בריכת קיץ ומלתחות ומשם להתקדם. ישנה חשיבה לבנות את הבריכה  

אנחנו    אנחנו אופטימיים מאוד.  -בריכה שטח לאירועים  בשיהיה  ושיתוף עם המרכז הקהילתי והחוגים,  ב

 שואפים לקחת הלוואה לצורך בניית הבריכה ממערכת בנקאית בעזרת המועצה.

 הבריכה. פרויקטמבקש להסמיך את וועדת ההיגוי שהוקמה לצורך   ועד:יו"ר ה -מרוד שושני נ

פטיסינסקי   הועד:   -מריאנו  למעצבת   גזבר  תודות  מדהים,  נראה  הקהילתי  שהמרכז  לציין                                    רוצה 

 ענת ויינטראוב, לוועד ולמינהלת. 

₪, כחלק מהסכום הוחלט    935,000התקבל תב"ר בגובה    2019באפריל    יו"ר הועד:  -נמרוד שושני  

כבר    ₪.  300,000הינה    הפרויקט הצללה אומנותית במתחם הזילברמינץ, עלות    בפרויקטלהשקיע  

   אמור להסתיים. הפרויקטהחלו חפירות באתר ובשאיפה בתחילת חודש הבא 

 



 

 

 

 

 

 

  6.4ין תשובות. התחלנו בתקציב של  לגבי התקציב והקיזוז הצפוי בעקבות משבר הקורונה, אין עדי 

ליון לאחר אישור המועצה וכרגע ממתינים להחלטות סופיות לגבי קיזוז נוסף  ימ  6.18ליון ₪, ירדנו ל  ימ

ישנו הפסד ארנונת עסקים למועצה והפסד ארנונת מגורים, המועצה ביקשה בהתחלה   בעקבות המצב.

כנראה תיגבה  מהתקציב השנתי לכל יישובי המועצה, ארנונת המגורים שטרם נגבתה    8%קיזוז של  

  בהמשך, לא ברור עדיין מתי ועל כן אין החלטה סופית כרגע לגבי גובה הקיזוז בתקציב השנתי.

 

 סיים את הישיבה.יו"ר הוועד 

 

 על החתום,

 נמרוד שושני

 יו"ר ועד מקומי צור יצחק. 

 


